

Bridges

October 2020



It is our commitment at COA Middle that we offer the best possible educational experience for our students. Based upon feedback from students, families, and staff it has become clear that while we all miss our students greatly coming back to school needs to be a thoughtful, deliberate, and meaningful process. I thank our community for their wonderful feedback and thoughts regarding your instructional needs. We have done our best to take all concerns in the development of our Phased Re-opening Plan. Comprehensive information regarding our reopening can be found at: bit.ly/COAMS_COVID.

There are so many extraordinary and unique challenges that have presented themselves since we started this journey on March 13th, 2020. But the one consistent has been our incredible COA Middle Community. In the past 7 months we have not only successfully transitioned to a completely new model of teaching, but also added a whole new grade level, facilitated dozens of parent and staff meetings detailing our Distance Learning and re-opening plans. During that time we have had great successes and great challenges. But through it all we have grown together.

I look forward to seeing how we grow as a community and a school during this next phase. While I still have many questions about how things will look, I do not have a doubt that we are going to create a truly special educational experience for all of our students.

Thank you and GO HUSKIES!!!

Scott Jonard,
COA Middle School Principal



COA MIDDLE 

FALL 2020 PHASED REOPENING

STAGE 1: SPECIAL EDUCATION

BEGINS NOVEMBER 2ND

Distance Learning Special Education Support is designed to offer students the opportunity to receive targeted support and services from SPED support staff while continuing to receive their primary academic instruction via their General Education teacher via Zoom or Google Meets.

- STABLE COHORTS
 - ZERO COHORT INTERACTION
- RESTRICTED TO NO MORE THAN 16 STUDENTS
- MASKS ALL DAY INSIDE
- SOCIAL DISTANCE OF 6 FEET AT ALL TIMES
- LUNCHE IN CLASSROOM OR OUTSIDE IN DESIGNATED AREAS
- MON - THURS 9-2:30PM

STAGE 2: "HIGH NEEDS"

BEGINS NOVEMBER 30TH

Expanded support for English Language students and "High-Need" students. High need is defined as English Language Learners and other students who require additional support to be successful in Distance Learning.

- STABLE COHORTS
 - ZERO COHORT INTERACTION
- RESTRICTED TO NO MORE THAN 80 STUDENTS
- MASKS ALL DAY INSIDE
- SOCIAL DISTANCE OF 6 FEET AT ALL TIMES
- LUNCHE IN CLASSROOM OR OUTSIDE IN DESIGNATED AREAS
- MON/TUES OR WED/THURS 9-2:30PM
- ELD STUDENTS PRIORITIZED
- APPLICATION DUE 11/13/20

STAGE 3: HYBRID 4 ALL

BEGINS JANUARY 2021

Open for all students that elect to opt-in for in-person instruction.. Combination of in-person and online instruction.

- CLASS COHORTS
 - LIMITED COHORT INTERACTION
- UP TO 50% OF STUDENTS PER DAY
- MASKS OR PARTITIONS AND SOCIAL DISTANCING RULES APPLY
- LUNCHE IN CLASSROOM OR OUTSIDE IN DESIGNATED AREAS
- MON/TUES OR WED/THURS
 - 6TH: 8:30 - 2:00PM
 - 7TH: 8:45 - 2:15 PM
 - 8TH: 9:00 - 2:30 PM
- APPLICATION DUE 12/10/20
- DISTANCE LEARNING STILL OFFERED FOR ANY STUDENTS

WHERE INCREDIBLE EDUCATIONAL OPPORTUNITY IS JUST THE BEGINNING

FOR MORE INFORMATION GO TO:
bit.ly/COAMS_COVID



Основной задачей средней школы СОА является предоставление нашим учащимся наилучших возможностей для их обучения. После того, как мы рассмотрели ответы семей на наши опросники, мы пришли к выводу, что несмотря на то, что мы хотели бы скорейшего возвращения учащихся в

школу, процесс начала учебы на территории школы должен быть тщательно запланирован и подготовлен. Я еще раз хотели бы поблагодарить наши семьи за их участие в опросах и за то, что вы делитесь с нами вашим мнением относительно учебного процесса в средней школе СОА. Мы постарались учесть мнение наших семей и все ваши предложения в процессе разработки плана постепенного открытия нашей школы. Дополнительная информация об этом плане доступна на нашей информационной странице по адресу: bit.ly/COAMS_COVID.

Начиная с 13 марта 2020 года нам пришлось столкнуться со многими сложностями и решать множество новых проблем. И все это время сообщество средней школы СОА поддерживало нас во всем и проявляло бесконечное понимание и терпение. В последние 7 месяцев мы не только адаптировали абсолютно новую для нас форму обучения, но и приняли в нашу команду 6 классы, провели десятки собраний коллектива и встреч с родителями, на которых мы обсуждали дистанционное обучение в нашей школе, а также планы открытия нашей школы. За этот период мы добились многих успехов и справились со многими трудностями. И все это было возможно только благодаря сотрудничеству внутри нашего сообщества и поддержки наших семей.

Следующая стадия, связанная с открытием нашей школы, предоставит всем нам возможность дальнейшего сотрудничества, и я с нетерпением жду этого. На данный момент остается много вопросов о том, как будет выглядеть учебный процесс в будущем, однако я могу с уверенностью сказать, что учащиеся средней школы СОА в любом случае будут обеспечены наилучшими возможностями для обучения.

Благодарю вас! Хаски - только вперед!!!

Скотт Джонард, директор средней школы СОА



Средняя школа СОА 

ОСЕНЬ 2020 СТАДИИ ОТКРЫТИЯ

СТАДИЯ 1: УЧАЩИЕСЯ СПЕЦ ПРОГРАММ

НАЧАЛО ОБУЧЕНИЯ
2 НОЯБРЯ

Программа поддержки учащихся спец программ во время дистанционного обучения рассчитана на предоставление учащимся дополнительных услуг специалистами по спец обучению, в то время как учащиеся продолжают обучаться в классах по расписанию и встречаются со своими учителями в Zoom и Google Meets.

- СФОРМИРОВАННЫЕ ГРУППЫ
 - ПОЛНОЕ ОТСУТСТВИЕ КОНТАКТА ВНЕ ГРУППЫ
- МАКСИМАЛЬНОЕ КОЛИЧЕСТВО УЧАЩИХСЯ - 16 ЧЕЛОВЕК
- НОШЕНИЕ МАСОК ВНУТРИ ПОМЕЩЕНИЯ НА ТЕРРИТОРИИ ШКОЛЫ
- СОБЛЮДЕНИЕ ДИСТАНЦИИ В 6 ФУТОВ
- ОБЕД В ПОМЕЩЕНИИ КЛАССА ИЛИ НА УЛИЦЕ В СПЕЦИАЛЬНО ОТВЕДЕННОМ МЕСТЕ
- ПН./ЧТ. 9-2:30

СТАДИЯ 2: "ГРУППА ПОДДЕРЖКИ"

НАЧАЛО ОБУЧЕНИЯ
30 НОЯБРЯ

Дополнительная поддержка для изучающих английский язык и других учащихся, у которых возникли сложности во время дистанционного обучения.

- СФОРМИРОВАННЫЕ ГРУППЫ
 - ПОЛНОЕ ОТСУТСТВИЕ КОНТАКТА ВНЕ ГРУППЫ
- МАКСИМАЛЬНОЕ КОЛИЧЕСТВО УЧАЩИХСЯ В ПРОГРАММЕ - 80 ЧЕЛОВЕК
- НОШЕНИЕ МАСОК ВНУТРИ ПОМЕЩЕНИЯ НА ТЕРРИТОРИИ ШКОЛЫ
- СОБЛЮДЕНИЕ ДИСТАНЦИИ В 6 ФУТОВ
- ОБЕД В ПОМЕЩЕНИИ КЛАССА ИЛИ НА УЛИЦЕ В СПЕЦИАЛЬНО ОТВЕДЕННОМ МЕСТЕ
- ПН./ВТ. ИЛИ СР./ЧТ. 9-2:30
- ПРИОРИТЕТ В ЗАПИСИ НА ПРОГРАММУ БУДЕТ ПРЕДОСТАВЛЯТЬСЯ ИЗУЧАЮЩИМ АНГЛИЙСКИЙ ЯЗЫК
- СРОК ПОДАЧИ ЗАЯВКИ - ПО 11/13/20 ВКЛЮЧИТЕЛЬНО

СТАДИЯ 3: ГИБРИДНОЕ ОБУЧЕНИЕ

НАЧАЛО ОБУЧЕНИЯ
ЯНВАРЬ 2021

Гибридное обучение для всех учащихся, выбравших опцию гибридного обучения. Сочетание онлайн обучения и обучения на территории школы.

- СФОРМИРОВАННЫЕ ПО КЛАССАМ ГРУППЫ
 - ОГРАНИЧЕННЫЙ КОНТАКТ МЕЖДУ ГРУППАМИ
- ДО 50% УЧАЩИХСЯ ЕДИНОВРЕМЕННО НА ТЕРРИТОРИИ ШКОЛЫ
- МАСКИ ИЛИ РАЗДЕЛИТЕЛИ, А ТАКЖЕ ПРАВИЛА СОЦ. ДИСТАНЦИРОВАНИЯ
- ОБЕД В ПОМЕЩЕНИЯХ КЛАССОВ ИЛИ НА УЛИЦЕ В СПЕЦИАЛЬНО ОТВЕДЕННЫХ МЕСТАХ
- ПН./ВТ. ИЛИ СР./ЧТ.
 - 6 КЛАССЫ: 8:30 - 2:00
 - 7 КЛАССЫ: 8:45 - 2:15
 - 8 КЛАССЫ: 9:00 - 2:30
- СРОК ПОДАЧИ ЗАЯВКИ - ПО 12/10/2020 ВКЛЮЧИТЕЛЬНО
- ОПЦИЯ ДИСТАНЦИОННОГО ОБУЧЕНИЯ ПОПРЕЖНЕМУ ДОСТУПНА ВСЕМ ЖЕЛАЮЩИМ

УСПЕХ В ОБУЧЕНИИ – ЭТО ТОЛЬКО НАЧАЛО!

дополнительная информация:
bit.ly/COAMS_COVID

Important upcoming dates and events
Важные события и мероприятия



- 10/26-30 Red Ribbon Week
- 10/30 School Colors Student Rally
- 11/11 Veterans Day, NO SCHOOL**
- 11/12 School&Family Radio Show at Ethno.fm @ 8:00-8:30am
(listen on 87.7FM or online at ethno.fm)
- 11/13 Regular school day (Wednesday schedule: 1-3 period)
- 11/18 Virtual Coffee with the Principal @ 11am
- 11/23-27 Thanksgiving Break, NO SCHOOL**

"Gratitude"
Character trait for
the months of November and December

"Благодарность"
черта характера, которую мы обсуждаем в
ноябре и декабре

Distance Learning updates:

bit.ly/COAMS_COVID

www.coamiddle.org

Instagram: COA_MS

Twitter: COA_middle

Facebook:

@CommunityOutreachAcademyMiddle